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PS 23/08 Omstillingstiltak for 2008 - Tilbakemelding 
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Merknader til protokoll 
Ingen 
 
Eventuelt 
Presentasjon om økoprosjekt  Solfjell-Åsvann m.m. ved Anders Lyche Oppegaard. Komiteen 
var positiv til prosjektet. Anders Lyche Oppegaard ble anmodet om å ta kontakt med kommunen 
v/kommunalsjef Øyvind Johannesen og enhetsleder Svein O. Dale i forhold til eventuell 
utarbeidelse av en kort prosjektbeskrivelse som kan legges frem for kommunestyret til politisk 
behandling. 
 
Tvedestrand, 20.05.08 
Dag Eide 
Leder        Øyvind Johannessen 
        Møtesekretær 



PS 23/08 Omstillingstiltak for 2008 - Tilbakemelding 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning de omstillingstiltakene som fremkommer i 
rapport datert 05.05.2008, og forutsetter at de blir gjennomført i tråd med tiltaks- og 
tidsbeskrivelsen.    

Saksprotokoll i Arbeidsmiljøutvalg - 13.05.2008  

Behandling 
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
AMU vedtok i tillegg enstemmig følgende uttalelse: 
 

AMU uttrykte bekymring for konsekvensene av de omstillingstiltak som er fremmet fra 
enhetene.  AMU er imidlertid tydelig på at dersom en ikke kan få økte inntekter til 
kommunen, er de foreslåtte tiltak de det skal jobbes videre med.  Ut fra den økonomiske 
situasjon kommunen er i mener AMU at rådmannens forslag må bli stående. 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning de omstillingstiltakene som fremkommer i 
rapport datert 05.05.2008, og forutsetter at de blir gjennomført i tråd med tiltaks- og 
tidsbeskrivelsen.    
 
AMU uttrykte bekymring for konsekvensene av de omstillingstiltak som er fremmet fra 
enhetene.  AMU er imidlertid tydelig på at dersom en ikke kan få økte inntekter til kommunen, 
er de foreslåtte tiltak de det skal jobbes videre med.  Ut fra den økonomiske situasjon 
kommunen er i mener AMU at rådmannens forslag må bli stående. 
 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 20.05.2008  

Behandling 
Linn Zwilgmeyer fremmet slikt forslag til vedtak: 
 
”Ressurssenter for barn og unge kutter i 2008 kr 309 000,- og ikke kr 466 000,- som i 
rådmannens forslag.  Differansen kr 157 000,- nyttes av enheten til å følge 
oppkommunestyrevedtak om å ansette en hjemmekonsulent. 
 
Omsorg og rehabilitering kutter i 2008 kr 500 000,- og ikke kr 706 000,- som rådmannen 
foreslår.  De frigjorte midlene kr 206 000,- stilles til disposisjon for enheten. 
 
De økte utgiftene på kr 363 000,- dekkes inn ved å nytte nye midler som tilføres kommunene, 
jfr. revidert nasjonalbudsjett.” 
 
Ved alternativ votering mellom rådmannens forslag og Linn Zwilgmeyers forslag ble 
rådmannens forslag vedtatt mot 1 stemme. 



Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning de omstillingstiltakene som fremkommer i 
rapport datert 05.05.2008, og forutsetter at de blir gjennomført i tråd med tiltaks- og 
tidsbeskrivelsen.    
 

Saksprotokoll i Teknikk, plan- og naturkomite - 20.05.2008  

Behandling 
Kommunalsjef Øyvind Johannesen og enhetsleder Svein O. Dale hadde en kort gjennomgang av 
de økonomiske omstillingstiltakene generelt og spesielt om omorganiseringen av renholds-
tjenesten.  
 
Rådmannen og AMU sine forslag til vedtak enstemmig tilrådd. 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning de omstillingstiltakene som fremkommer i 
rapport datert 05.05.2008, og forutsetter at de blir gjennomført i tråd med tiltaks- og 
tidsbeskrivelsen.    
 
AMU uttrykte bekymring for konsekvensene av de omstillingstiltak som er fremmet fra 
enhetene.  AMU er imidlertid tydelig på at dersom en ikke kan få økte inntekter til kommunen, 
er de foreslåtte tiltak de det skal jobbes videre med.  Ut fra den økonomiske situasjon 
kommunen er i mener AMU at rådmannens forslag må bli stående. 
 


